
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr XX/2020 

XX Posiedzenie w dniu 18 czerwca 2020 roku.  

Obrady rozpoczęto 18 czerwca 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Andrzejczak Krystyna 

2. Moskwa Roman 

3. Murawska Alicja 

4. Bogusz Aron 

5. Anna Kalińska. 

Nieobecny: 

Zając Marcin. 

Lista obecności w załączeniu. Załącznik nr 1. 

Wszystkich obecnych powitała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska.                    

W posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, quorum do podejmowania decyzji.                             

Przedstawiono poniższy porządek posiedzenia wspólnego Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji: 

1. Przygotowanie do wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.     

2. Informacja dotycząca przygotowania gminy do sezonu turystycznego. 

3. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

5. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.  

6. Przyjęcie planu pracy na II półrocze 2020 r.          

7. Sprawy różne.  

Ad.1                                                                                                                                                            

Z uwagi na nieobecność dyrektora Lubomierskiego Centrum Kultury z powodu urlopu                   

w zastępstwie przyszła Pani Alicja Nawojczyk (pracownik LCK). W przypadku pytań postara 

się odpowiedzieć, jeśli nie będzie potrafiła wyjaśnić, odpowiedź zostanie przygotowana 

pisemnie.                                                                                                                                  

Przygotowanie do wypoczynku letniego dzieci i młodzieży zostało przedłożone na piśmie. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 
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Ad.2                                                                                                                                               

Informacja dotycząca przygotowania gminy do sezonu turystycznego. 

 

Przewodnicząca Komisji Alicja Murawska – zapytała o liczbę uczestników imprez                            

w przypadku przekraczającym 12 osób. 

Pracownik LCK Alicja Nawojczyk – nie przyjmujemy więcej osób na zajęcia, niż 12. 

Problemem jest brak uprawnień pedagogicznych pracowników LCK do pracy z dziećmi                      

i młodzieżą. Uprawnienia posiada dyrektor placówki i księgowa. 

Radna Anna Kalińska  - zapytała – o zarys Festiwalu w bieżącym roku. 

Pracownik LCK Alicja Nawojczyk – w roku bieżącym Festiwal odbędzie się w innej formie 

tzw. „hybrydowej”. Z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego otrzymamy 

dofinansowanie w wysokości 60.000,00 zł (słownie: sześćdziesiąt tysięcy złotych), szkoda nie 

wykorzystać tej kwoty. Odbędą się spotkania z aktorami w formie online. Trwają rozmowy                

z przedstawicielem Filharmonii. 

Radny Aron Bogusz – czy podjęto prace w celu przygotowania kolejnego muzeum? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział – prace malarskie zostały zlecone                       

w pomieszczeniu (wydzierżawionym) na plebanii. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała – kto prowadzi w LCK  zajęcia w zakresie sportu  ? 

Pracownik LCK Alicja Nawojczyk –  zajęcia sportowe prowadzi Pan Mirosław Laskowski.  

Radna Krystyna Andrzejczak – na „Orliku” kto pracuje? 

Pracownik LCK Alicja Nawojczyk –  na „Orliku” pracuje Pan Mirosław Laskowski                            

(w ramach godzin wymiarowych zatrudnienia) i dwóch nauczycieli wychowania fizycznego. 

 

 Ad.3                                                                                                                                          

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska omówiła realizację podjętych uchwał, 

wniosków i interpelacji. 

 

Wniosek  nr 1 o przesunięcie z planu pracy z miesiąca maja kontroli Straży Miejskiej na 

późniejsze miesiące po ustaniu epidemii.                                                                                        

Kontrola Straży Miejskiej została  ujęta w planie pracy Komisji Rewizyjnej w  miesiącu lipcu 

2020 r.                                                                                                                                                 

Wniosek Nr 2 o przygotowanie dokumentacji technicznej na drogę Popielówek - Wojciechów.     

Wniosek z uwagi na brak środków w miesiącu czerwcu 2020 r. zostanie przyjęty do 

rozpatrzenia po przeanalizowaniu budżetu w IV kwartale 2020 r. 

 

 Ad.4                                                                                                                                                

Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz – BRAK. 
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Ad.5                                                                                                                                           

Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.                                                                                         

 

Przystąpiono do omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.                                        

Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga - w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

Podstawą prawną do podjęcia niniejszej uchwały jest art. 6r ust. 3 ustawy z dnia 13 września 

1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (tj. Dz. U. z 2019 r., poz. 2010 ze zm.). 

Na mocy ustawy z dnia 19 lipca 2019 r. o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach oraz niektórych innych ustaw, zwiększył się zakres rodzajów przyjmowanych 

przez PSZOK odpadów komunalnych o odpady niekwalifikujące się do odpadów 

medycznych powstałych w gospodarstwie domowym w wyniku przyjmowania produktów 

leczniczych w formie iniekcji i prowadzenia monitoringu poziomu substancji we krwi, w 

szczególności igieł i strzykawek oraz o odpady niebezpieczne, co należało uwzględnić w § 4. 

ust.1 projektu niniejszej uchwały. Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany przez 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Załącznik nr 3. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o odbiór odpadów wielogabarytowych.  

Kierownik Referatu technicznego Przemysław Kułaga – Spółka ZUOK „Izery” wystąpiła                 

o podpisanie umowy w zależności od ilości tony zbieranych odpadów. Podpisano umowę 

1.600,00 zł od tony. W Janicach przeprowadzono zbiórkę odpadów koszt ogólny - 8.000,00 

zł. Jeżeli będzie to w takiej formie nie będzie nas stać.  

 

Projekty uchwał:   

                                                                                                                                                              

- w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz wotum zaufania – po debacie nad 

raportem o stanie Gminy Lubomierz za rok 2019 (podczas sesji) zostanie przeprowadzone głosowanie, 

Załącznik nr 4.                                                                                                                                                               
- w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy Lubomierz za 2019 rok – opinia RIO pozytywna , opinia pozytywna 

Komisji Rewizyjnej, Załącznik nr 5,                                                                                                                   

- w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz za 2019 rok  

w związku z wnioskiem: udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Lubomierz z wykonania budżetu za 2019 rok  został przedstawiony i przegłosowany 

przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu 05 czerwca 2020 r., Załącznik nr 6,                                                                                                               

- w sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  na II półrocze 

2020 roku,  Załącznik nr 7.                                                                                                                                                                  
- w sprawie przyjęcia planu pracy  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2020 roku, 
Załącznik nr 8. 

 

Ad.6                                                                                                                                     

Komisje opracowały plan pracy na II półrocze 2020 roku wg poniższego schematu: 
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                                                                                                                  Załącznik nr 3 

                                                                                                                                                  do Uchwały nr XXII/142 /20 

                                                                                                Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                                                                           z dnia 25.06.2020  r. 

 

PLAN PRACY 

KOMISJI REWIZYJNEJ 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2020 ROKU 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

       m – c lipiec  1. Kontrola efektywności Straży Miejskiej w I półroczu 2020 roku. 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

1. Informacja dotycząca planów rozwoju turystyki pieszej i rowerowej w Gminie 

    Lubomierz. 

2. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku. 

3. Omówienie kryteriów odśnieżania w Gminie Lubomierz. 

4. Kontrola stanu czystości Miasta Lubomierz. 

5. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

6. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

m-c październik 

 

 

1. Kontrola Lubomierskiego Centrum Kultury w Lubomierzu w zakresie 

    działań dotyczących gazety „Sami Swoi”, muzeum; biblioteki. 

2. Utrzymanie czystości w Gminie Lubomierz (kto odpowiada za utrzymanie  

    czystości, zakres usług). 

3. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji.     

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta  

    Lubomierz. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z pracy od stycznia do października   

    2020 roku. 

       

 

m-c listopad 

 

1. Informacja  dotycząca działalności klubów sportowych na terenie Gminy 

    Lubomierz 

2. Omówienie projektu budżetu na rok 2021. 

3. Realizacja programu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Lubomierz. 

4. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

5. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

 

m-c  grudzień 

 

 

1. Przyjęcie budżetu na 2021  rok. 

2. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2021 roku.  

3. Informacja dotycząca organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci. 

4. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji                                                                                          

5. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz.    

 

 

 

 

Przyjęcie planu pracy na II półrocze 2020 r. Komisji Rewizyjnej w wyniku jednogłośnego 

głosowania (5 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych). 
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                                                                                                                  Załącznik nr 4 

                                                                                                                                                  do Uchwały nr XXII/142 /20 

                                                                                                Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                                                                           z dnia 25.06.2020 r. 

 

PLAN PRACY 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2020 ROKU 

 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

       m – c lipiec  1. Kontrola efektywności Straży Miejskiej w I półroczu 2020 roku. 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

1. Informacja dotycząca planów rozwoju turystyki pieszej i rowerowej w Gminie 

    Lubomierz. 

2. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku. 

3. Omówienie kryteriów odśnieżania w Gminie Lubomierz. 

4. Kontrola stanu czystości Miasta Lubomierz. 

5. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

6. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

m-c październik 

 

 

1. Kontrola Lubomierskiego Centrum Kultury w Lubomierzu w zakresie 

    działań dotyczących gazety „Sami Swoi”, muzeum; biblioteki. 

2. Utrzymanie czystości w Gminie Lubomierz (kto odpowiada za utrzymanie  

    czystości, zakres usług). 

3. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji.     

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta  

    Lubomierz. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z pracy od stycznia do października   

    2020 roku. 

       

 

m-c listopad 

 

1. Informacja  dotycząca działalności klubów sportowych na terenie Gminy 

    Lubomierz 

2. Omówienie projektu budżetu na rok 2021. 

3. Realizacja programu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Lubomierz. 

4. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

5. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

 

m-c  grudzień 

 

 

1. Przyjęcie budżetu na 2021  rok. 

2. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2021 roku.  

3. Informacja dotycząca organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci. 

4. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji                                                                                          

5. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz.    

 

 

Przyjęcie planu pracy na II półrocze 2020 r. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w wyniku 

jednogłośnego głosowania (4 głosy za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych). 
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Ad.7                                                                                                                                                          

Sprawach różnych: 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o kwestię komunikacji na terenie gminy. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – rozmawiałem z prezesem w tej sprawie. Niestety 

uruchomienie dodatkowej komunikacji, szczególnie okresie pandemii jest nieopłacalne. To 

byłoby wręcz marnotrawstwo. Została złożona petycja w tej sprawie z podpisami osób 

zainteresowanych, ale w wyniku analizy okazało się, że podpisy są nieaktualne. Niektóre 

osoby już nie zamieszkują na terenie gminy, bądź już zakończyły edukację (przejazd 

nierealny). Ponadto  rozmawialiśmy o kursach: Lubomierz – Lwówek Śląski - 7:15, 

Lubomierz – Jelenia Góra (przez Maciejowiec, Pilchowice) – 6:40, powrót Jelenia Góra – 

Lubomierz – 15:40 itd. Należy podejść do tematu bardzo rozważnie. Pusty kurs generuje 

koszt 100.000,00 zł, nas na to nie stać. W pojedynczych przypadkach korzystania z 

komunikacji (np. wizyta u lekarza) jestem w stanie indywidualnie pomóc. 

Radna Anna Kalińska – odniosła się do remontu „domu opatki” – czy będzie remontowany? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odbył się przetarg – najtańsza oferta 10.400.000,00 zł. 

Szukamy dodatkowych środków, bo takiej możliwości finansowej nie posiadamy. 

Wysłaliśmy wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Czekamy na odpowiedź. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o park, który jest zamknięty – z jakich przyczyn? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – prace remontowo – budowlane zagrażają 

bezpieczeństwu., teren musi być odpowiednio zabezpieczony. Po zakończeniu prac, zostanie 

otwarty.  

Radna Anna Kalińska – odniosła się do tematu dopłat do: wymiany pieców, urządzeń do 

gromadzenia deszczówki. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział – gmina nie przystępuje do tego typu 

przedsięwzięć. Można składać wnioski indywidualnie do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska. 

Radna Anna Kalińska – jaki jest koszt dopłaty do drogi w Milęcicach ze strony gminy? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  koszt dopłaty do drogi (powiatowej) Milęcice                          

- Wojciechów ze strony gminy to rząd  około 160.000,00 zł.  

Kierownik RT Przemysław Kułaga – droga wykonana z tłucznia, spryskana masą butomiczną. 

Ogólny koszt remontu drogi 651.060, 40 zł, w tym dopłata ze strony gminy 162.765,00 zł. Za 

wykonanie drogi na odcinkach przejazdu do domów ludzie sami płacili. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – ustalamy termin kontroli Straży Miejskiej na dzień 16 

lipca 2020 r. godz. 10:00.   
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Poproszono Komendanta Straży Miejskiej Artura Okuniewicza – potwierdził obecność  w 

pracy i dyspozycyjność. Zaznaczył, że nie wszystko może być kontrolowane przez Komisję 

Rewizyjną.  

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej 

Alicja Murawska 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


